

Die Arena

BURGERS&MORE

SPEISEKARTE

STARTERS

CHIPS & DIPS 9.90

Tortilla-Chips mit hausgemachten Dips.
Tortilla chips with homemade dips.

PRAWN TUB 12.90

Eine spritzige Garnelenfeier mit würziger, hausgemachten Cocktailsauce – ein frischer, tauchfreudiger Ozean-Spaß!
A lively shrimp bash paired with our zesty, homemade cocktail sauce for a dip-tastic, ocean-fresh fiesta!

CHICKEN NUGGETS 9.90

Keine Beschreibung nötig. Stimmt's? STIMMT'S?!
No description needed. Right? RIGHT?!

STICKY FINGERS 11.90

Zartes Hähnchenfilet, umhüllt von knuspriger Panade, getunkt in hausgemachter BBQ-Soße.
Tender chicken filet in a crunchy breading dipped in a homemade BBQ sauce.

BEST SELLER CHICKEN WINGS 7 Stk 9.90
JACK DANIELS STYLE 15 Stk 18.90

BBQ-Sauce mit Jack Daniels Whiskey trifft auf Chicken Wings.
BBQ sauce made with Jack Daniels Whiskey meets the chicken wings.

SALADS

BACKHENDLSALAT 17.50

Frisch, saftig und lecker. Frische Salatgarnitur mit hausgemachtem Dressing, Kürbiskernöl und Hühnerschenkel in Kürbiskernpanade.
Fresh, juicy and tasty. Fresh salad with homemade dressing, pumpkin seed oil and chicken thighs in pumpkin seed breading.

GRILLED CHICKEN SALAD 15.90

Gesunder Proteinbombe-Teller. Salatmischung mit hausgemachtem Dressing, gegrilltem Hühnchen und knusprigen Croutons.
Healthy protein bomb plate. Salad mix with homemade dressing, grilled chicken and crunchy croutons.

CRISPY CHICKEN SALAD 16.90

Unser lebhafter Salat, der vor frischen Gemüsefreuden strotzt und vom goldig-knusprigem Hähnchen gekrönt ist – für ein knackiges, geschmackvolles Abenteuer!
Our vibrant salad, bursting with fresh veggie delights and topped with golden, crispy chicken for a crunchy, flavor-packed adventure.

FETA FUSION 12.90

Ein mediterraner Geschmackskick in jedem Bissen! Lebendiger Salat, vollgepackt mit authentischem griechischem Feta – einfach feta-stisch!
A Mediterranean blast in every bite! Vibrant salad bursting with authentic Greek feta cheese—purely feta-stic!

CLASSIC BURGERS

ARENA 12.90

Unser Bestseller! Premium Burgerbrötchen, Rind Patty, Cheddar Käse, Bacon, Chefs-Burger-Sauce und Gemüse als Krönung.
Our bestseller! Premium burger bun, beef patty, cheddar cheese, bacon, boss-burger-sauce and some veggies to top things off.

EL DIABLO 13.90

Premium Burgerbrötchen, Rind Patty, El Diablo Sauce direkt aus der Hölle, Cheddar Käse, Bacon und etwas Gemüse, um das Feuer zu löschen.
Premium burger bun, beef patty, El Diablo sauce straight from hell, cheddar cheese, bacon and veggies to put out the fire.

CRISPY CHICKEN 12.90

Premium Burgerbrötchen, knuspriges Hühnerfilet, Haus-Mayo-Sauce und etwas Gemüse als Krönung.
Premium burger bun, marinated-to-perfection chicken breast, house-mayonnaise-sauce and the must have veggies.

BARBECUE JOE 14.90

Premium Burgerbrötchen, rauchige BBQ-Sauce, ein saftiges Rind Patty, Speigelei, ein Berg Bacon und... Naja, Gurken – weil die Chefin darauf besteht, dass Gemüse gesund ist.
Premium burger bun, smoky BBQ-sauce, a juicy beef patty, fried egg, pile of bacon, and... Oh well, pickles – because the lady-boss insists veggies are healthy.

VEGGIE 13.90

Grüner Haus-Burger. Premium Burgerbrötchen, Edamame-Avocado Patty, Mango-Curry-Sauce und Gemüse.
Green house-burger. Premium burger bun, edamame-avocado patty, mango-curry-sauce and veggies.

BURGER EXXTRAS & DIPS

EXXTRA BEEF PATTY 4.50

SPIEGELEI / FRIED EGG 1.50

CHEDDAR 1.00

BACON 2.50

CURRY-MANGO, NACHO, AVOCADO, BOSS SAUCE, WHITE SALS 2.50

HOUSE MAYO SAUCE, COCKTAIL, BBQ, RED SALS 1.50

KETCHUP, MAYO 0.50

2.90

Beilage Pommes zu Burgers
Fries as side dish for burgers

BURGER SPECIALS

BIG BOSS (auch möglich) 18.90

Essen wie ein Boss mit unserem Double-Trouble-Burger. Premium Burgerbrötchen. 2x Rind Patty. 2x Cheddar-Käse. 2x knuspriger Speck, Boss-Burger-Sauce und Gemüse.
Eat like a boss with our double-trouble burger. Premium burger bun. 2x beef patty. 2x cheddar cheese. 2x crispy bacon, Boss-burger-sauce and veggies.

ARENA RÖSTI 16.90

Unser Bestseller-Burger geht aufs Ganze! Rind Patty mit knusprigem Rösti und Röstzwiebeln lassen deine Geschmacksknospen verrückt spielen!
Our bestseller burger goes haywire! Beef Patty with crispy potato rosti and crispy onions will make your taste buds go wild!

MALIBU CHICKEN 15.90

Nicht dein gewöhnlicher Burger – vollgepackt mit gebackenem Hähnchen, Mango-Curry-Sauce, Speigelei, frischem Salat und saftigen Tomaten.
Not your average burger! Packed with fried chicken, curry-mango-sauce, fried egg, fresh salad and juicy tomatoes.

"SEA YOU LATER" 14.90

Unser saftiger Lachs-Patty glänzt in einem Premium Burgerbrötchen, verfeinert mit knackigem Salat, Essiggurken, Tomaten und einer cremigen, unschlagbaren Mayo-Sauce.
Our juicy salmon patty shines in a premium burger bun, topped with crisp lettuce, zesty pickles, tomatoes, and a creamy, unbeatable mayo-sauce

LORD OF THE (ONION) RINGS 16.90

Ein saftiges Rind Patty, umhüllt von geschmolzenem Cheddar und knusprigem Speck, thront in einem weichen Premium Brötchen. Frisches Gemüse und goldene Zwiebelringe sorgen für den Crunch – ein Burger, der zum Anbeißen legendär ist!
A juicy beef patty, draped in melty cheddar and crispy bacon, rides high in a plush premium bun. Fresh veggies and golden onion rings add crunch, making this burger a lip-smackin' legend!

SIDES & SNACKS

PORTION POMMES 5.90

POMMES MIT NACHO KÄSE 6.90

POMMES MIT NACHO KÄSE & CRISPY BACON 7.90

OFENKARTOFFEL MIT SOUR CREAM SAUCE 5.90

OFENKARTOFFEL MIT NACHO KÄSE 6.90

OFENKARTOFFEL MIT NACHO KÄSE & BACON 7.90

ONION RINGS (12 Stk) 7.90

MOZZARELLA STICKS 7.90

SAY "CHEEEEEEESE" 8.90

2x Mozzarella Sticks, 3x Camembert Bites, 3x Smoked Cheese Donuts

GEMISCHTER SALAT 5.90

WRAPS

CRISPY CHICKEN WRAP 10.90

Eine warme Tortilla, gefüllt mit goldig frittiertem, knusprigem Hähnchenfilet, frischem Salat und unseren würzigen Haus-Saucen – ein spritziges, knackiges Vergnügen!
A tasty tortilla packed with golden, fried crispy chicken fillet, vibrant fresh salad, and our bold house-sauces for a zippy, crunch-tastic treat!

GRILLED CHICKEN WRAP 10.90

Eine warme Tortilla, gefüllt mit saftigem, mariniertem Grillhähnchen, knackigem frischem Salat und unserer einzigartigen Haus-Saucen – ein spritziges Geschmackserlebnis!
A warm tortilla stuffed with juicy, marinated grilled chicken, crisp fresh salad, and our signature house-sauce for a zesty, flavor-popping delight!

CRISPY FISH WRAP 12.90

Gold gebratener Fisch, umhüllt von cremiger Mayo-Sauce und knackigem Salat, eingewickelt in einem weichen Wrap. Ein schneller, saftiger Genuss!
Golden-fried fish, slathered in creamy mayo-sauce and crisp salad, all tucked into a soft wrap. A quick, juicy delight!

TEX-MEX WRAP 13.90

Saftiges, knuspriges Hähnchen mit frischem, buntem Gemüse, cremigem Nacho-Käse und einer würzigen roten Salsa-Sauce, alles fest in einer warmen, weichen Tortilla eingewickelt.
Juicy, crispy chicken paired with vibrant, fresh veggies, creamy nacho cheese, and a spicy kick of red salsa-sauce, all wrapped up tight in a warm, soft tortilla.

PLATES

WIENER SCHNITZEL von Schweinekarre 17.90
von Hähnchenbrustfilet 18.50

Österreichischer Klassiker. Schnitzel-Wiener Art mit unseren weltberühmten Pommes* und Preiselbeeren.
Austrian Classic. Wiener schnitzel with our worldwide known fries* and lingonberry jam.

FISH & CHIPS 18.90

Knuspriger, goldener Fisch, die besten Pommes der Welt*, frische Salatgarnitur und unsere hausgemachte Mayo-Sauce. Zum Fingerlecken gut!
Crispy, golden fish, the best fries in the world*, salad garnish and our homemade mayo-sauce. Finger licking good!

QUESADILLAS 16.90

Tortilla mit gegrilltem Hähnchen und Gemüse in einer warmen, käsigen Umarmung und Zwiebelringe als Krönung.
Tortilla wrap with grilled chicken and veggies in a warm cheesy hug and onion rings to top it off.

* Laut unseren 500+ Google Bewertungen. :)

* According to our 500+ Google reviews. :)



KNOBlauchBROT / GARLIC BREAD 2.90